



Teoh Ye Oon

Singapore

PRACTICE AREAS

- Mergers and acquisitions
- Private equity and venture capital
- General corporate
- Investment fund formation and operation
- Asset management
- Data protection
- Labor and employment
- Banking and finance
- Financial services and regulatory

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Teoh (Evan) was called to the Singapore Bar in 2019 and trained and worked with Duane Morris & Selvam LLP for 4 years before joining Han Kun in 2023. His areas of specialisation include domestic and cross-border mergers and acquisitions, joint ventures, private equity investments, venture capital and venture debt (including SAFEs), fund formation and licensing, and cryptocurrency and payment services (transactional and regulatory). His other areas of focus include general corporate commercial matters, such as reviewing and advising on distribution and supply agreements or services agreements, website/platform terms and conditions and privacy policies, and providing employment law advice and documentation (share option plans, employment agreements). He advises clients in a wide range of industries, including banking and finance, food and beverage, pharmaceuticals, fintech, energy, and oil and gas, primarily in Asian markets such as Indonesia, Vietnam, Malaysia, Myanmar, Hong Kong, China, Korea, and Singapore.

EDUCATION

Mr. Teoh (Evan) graduated from Singapore Management University with an LL.B. in 2018.

QUALIFICATIONS

Admitted to the Singapore Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张宇运

新加坡

业务领域

- 兼并和收购
- 私募股权和风险投资
- 一般公司事务
- 投资基金设立和运营
- 资产管理
- 数据保护
- 劳动人事
- 银行和金融
- 金融服务和金融监管

工作经历

张律师于 2019 年获得新加坡律师资格，并在德茂欣律师事务所培训及工作 4 年，于 2023 年加入汉坤。他的专业领域包括国内和跨境并购、合资企业、私募股权投资、风险资本和风险债务（包括 SAFE）、基金设立和许可，以及加密货币和支付服务（交易和监管）。其他重点领域包括一般公司事务，例如就分销和供应协议或服务协议、网站/平台条款和条件以及隐私政策进行审查并提供建议，提供劳动法建议和公司文件（如股份期权计划、劳动协议等）审查，以及进出口许可证和牌照申请等方面的法律协助工作。张律师曾为来自银行与金融、食品与饮料、制药业、金融科技、太阳能、石油与天然气等多个行业的客户提供法律咨询服务，涵盖印度尼西亚、越南、马来西亚、缅甸、中国、韩国和新加坡等亚洲市场。

教育背景

张律师于 2018 年毕业于新加坡管理大学，获得法学学士学位。

执业资格

新加坡律师资格

工作语言

中文、英文